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Hierbij zenden wij u, mede namens de Staatssecretaris van Volksgezondheid, Welzijn en Sport
(VWS), de antwoorden op de schriftelijke vragen van de leden Wiegman-van Meppelen Scheppink
en Anker (ChristenUnie) over de opvang van slachtoffers mensenhandel.
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Antwoorden van de de Minister van Justitie en de Staatssecretaris van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport op vragen van de leden Wiegman-van Meppelen Scheppink en Anker (beiden
ChristenUnie) over de opvang van slachtoffers van mensenhandel. (Ingezonden 18 september
2008,
nr. 2080900240 )
---------------------------------------------------------------------------------------

1
Kent u het bericht ‘Slachtoffers mensenhandel op straat’? 1)

Antwoord vraag 1
Ja.

2
Is het waar dat er op dit moment wachtlijsten bestaan voor de opvang van slachtoffers van
mensenhandel? Zo ja, om hoeveel mensen gaat het?

3
Hoeveel vrouwen verblijven er op dit moment in een politiecel vanwege een gebrek aan opvang?

Antwoord vraag 2 en 3
Het komt voor dat voor een slachtoffer van mensenhandel niet direct opvang gevonden kon worden.
De wachttijd kan variëren van enkele dagen tot enkele weken. Op dit moment wachten 4 slachtoffers
van mensenhandel in een AZC op opvang. Er verblijven op dit moment geen slachtoffers van
mensenhandel in een politiecel.
In de praktijk komt het voor dat slachtoffers mensenhandel vanwege gebrek aan een op dat moment
geschikte opvangplek in een politiecel overnachten. Alle inspanningen zijn er op gericht deze
periode zo kort mogelijk te laten zijn. Uiteindelijk is een kort verblijf in een politiecel te verkiezen
boven een verblijf op straat.

4
Klopt het dat de slachtoffers nu geen aangifte doen, omdat er een gebrek is aan veilige opvang? Zo
ja, hoe verhoudt zich dit tot de Task Force Mensenhandel?

Antwoord vraag 4
Er is mij niet gebleken dat slachtoffers van mensenhandel geen aangifte doen omdat er een tekort
zou zijn aan veilige opvang. De Task Force Aanpak Mensenhandel is destijds in het leven geroepen
om de problematiek van mensenhandel, waar onder andere de opvang onderdeel van uit maakt,
voortvarend aan te pakken.

5



3/3 

 

5574788/08/DVB 12 december 2008

Is het waar dat er overleg plaatsvindt over een landelijk opvangcentrum voor slachtoffers van
mensenhandel? Wat zijn de juridisch en financiële belemmeringen waar in het artikel naar wordt
verwezen? Welke maatregelen gaat u nemen om de problemen zo spoedig mogelijk op te lossen?

Antwoord vraag 5
Verwezen zij naar het heden verzonden antwoord op vraag 11, gesteld door het lid Arib over
hetzelfde onderwerp.

1) Nederlands Dagblad, 15 september 2008


